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Clubul avocaților români din Diaspora | Povestea Nadiei Irina Fundațeanu, avocatul

care a luat-o de la zero în Spania. Absolventa de Drept în România, a lucrat într-un

restaurant și în administrație, și-a echivalat diplomele și a absolvit Masterul de

Drept Adminstrativ și Administrație Publica la Universitatea din Valencia. Azi este

„alma libre”, avocat de succes, membra Efica Abogados

Nadia Irina Fundațeanu este un alt profesionist român care și-a cladit o cariera în strainatate.Pâna sa

ajunga la statutul pe care îl are astazi, ea a muncit foarte mult.A emigrat în Spania în martie 2004 și un an a

stat în țara de adopție fara a avea acte.Abia în martie 2005 a reușit sa rezolve aceasta problema, iar imediat

dupa ce și-a luat rezidența a început sa lucreze. Deși era absolventa a unei facultați de drept în România, în

Spania a luat-o de la zero, muncind în domenii care nu aveau nicio legatura cu aria sa de expertiza: a lucrat

într-un restaurant, apoi a fost implicata în activitatea administrativa a unei firme de promoții și construcții.

În tot acest timp, nu și-a uitat nicio secunda visul și anume acela de a practica avocatura. 

Nadia Irina Fundațeanu, cea pe care am cunoscut-o eu în prezent, este un avocat de succes în Spania, care face

parte din organizația Efica Abogados. Specializata în dreptul strainilor, dreptul familiei și drept internațional

privat, ea ofera suport românilor care activeaza în Diaspora și care întâmpina diferite probleme juridice. Lucreaza

cu pasiune și se implica total în fiecare speța pe care o are. Faptul ca a cunoscut în amanunt greutațile celui care

emigreaza o ajuta astazi sa identifice soluțiile cele mai bune în mandatele pe care le are.

Pregatirea continua a ajutat-o sa-și îndeplineasca visul

Nadia a absolvit Facultatea de Drept din cadrul Universitații Româno- Americane, obținând licența în anul 2002.

Dupa terminarea studiilor a lucrat foarte puțin timp, în 2003, ca asistent juridic în București.

În martie 2004 a decis sa emigreze în Spania, așa ca a renunțat la tot traseul profesional pe care reușise sa-l

construiasca în România și a luat-o de la capat.
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„În Spania, am stat un an fara acte, iar dupa ce am reușit sa îmi iau rezidența (în martie 2005) am lucrat la un

restaurant, apoi la o firma de promoții și construcții, ca administrator. Între timp, am cerut omologarea diplomelor

de bacalaureat și de licența. Din anul 2009, am început sa lucrez la Primaria din Pobla de Vallbona, în cadrul

departamentului de servicii sociale, destinat imigranților, ca asistent juridic și mediatoare interculturala. Am

desfașurat aceasta activitate pâna în anul 2015”, povestește românca.

În timp ce se pregatea pentru examenele de omologare a licenței în Drept, Nadia a urmat tot felul de cursuri despre

imigranții din Spania, cursuri de mediere și asistența juridica pentru straini.

Pentru echivalarea diplomei de licența din România a trebuit sa susțina nu mai puțin de noua examene în Spania.

Acum, când își amintește prin ce a trecut, zâmbește și spune ca a fost practic o a doua facultate pe care a urmat-o

în țara de adopție.

„Ulterior, am absolvit Masterul de Drept Adminstrativ și Administrație Publica, la Universitatea din Valencia.

Apoi, am absolvit și Masterul de Avocatura, organizat de Baroul din Valencia împreuna cu Universitatea din

Valencia, iar practica juridica am realizat-o la un birou renumit de avocați experți în Drept Internațional Privat: De

Lorenzo-Garin-Gosalbes din Valencia”, mai spune Nadia.

Odata definitivate studiile, în 2013, Nadia Irina Fundațeanu a deschis, împreuna cu o colega, un cabinet de

avocatura în Valencia.

--------------------------------------------------------------

Citește și

→   Avocații români din strainatate se organizeaza. Cei care doresc sa intre în ‘Clubul avocaților români

din Diaspora’ trebuie sa fie membri ai unui barou din afara României. Alexandru Lazar, unul dintre

membrii fondatori: Construind acest think-thank, punem laolalta know-how din întreaga lume

→   Cum sa-ți împlinești visul de a practica avocatura în propria firma, înființata în afara granițelor |

Rețeta succesului, în varianta Florentinei Marin, fondatoarea Marin & Pasalodos, din Barcelona. ‘Planul

nostru este sa ne dezvoltam și sa deschidem cabinete în alte orașe din Spania, România și în alte țari’,

spune avocata

--------------------------------------------------------------

Doi ani mai târziu, în 2015, i s-a propus un parteneriat cu cei care pusesera bazele marcii Efica Abogados.

„De atunci sunt membru Efica Abogados Valencia. M-am specializat în dreptul strainilor, dreptul familiei și drept

internațional privat. Sunt liber profesionist și, sincer, cred ca nu aș mai putea lucra pentru altcineva în momentul

de fața. Sunt înscrisa și în grupul avocaților din oficiu de la Baroul din Valencia, cu specializarea de dreptul

familiei și dreptul strainilor, apoi colaborez cu Primaria din Pobla de Vallbona pe teme juridice pentru straini, dar

și cu alte organizații sau fundații non guvernamentale pe teme de imigrare. Clienții mei, marea majoritate, sunt
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persoane fizice și cetațeni straini. Am foarte puține firme în portofoliu. Astfel de clienți apar mai ales atunci când

au nevoie sa angajeze straini”, explica avocatul.

Efica Abogados include în momentul de fața cinci avocați, care sunt specializați în drept penal, civil, dreptul

muncii, dreptul strainilor și drept internațional privat. „În Spania, mai ales în Valencia, nu prea se vorbesc limbi

straine, dar noi avem avantajul ca putem comunica în româna, engleza, araba și franceza. Efica Abogados 

colaboreaza cu mai multe birouri și cu mulți experți în toate ariile de drept”, menționeaza Nadia.

Având un suflet liber, Nadia își organizeaza timpul de lucru dupa un model propriu. „În primul rând nu am un orar

fix de munca. Sunt, cum s-ar spune în spaniola „alma libre”. Consider ca, pentru a da un bun randament, un

profesionist în drept trebuie sa fie liniștit, odihnit și în pace cu sine. Îmi organizez doua sau cel mult trei zile pe

saptamâna cu vizite, iar restul cu munca de studiu și redactari. Din când în când, mai merg și la alte birouri cu care

colaborez, de pe lânga Valencia, pentru a asista clienți în dreptul strainilor. Pentru mine este foarte important sa

tratez persoanele cu drag, sa existe o relație de apropiere între noi, de încredere, pentru ca oamenii sa se simta

comozi alaturi de mine. Vreau sa specific ca fiecare client care vine la birou este o bogație, o experiența minuntata

și sunt mulțumita pentru faptul ca faca parte din viața mea”, susține românca.

Nadia mai spune ca nu își face planuri de viitor, preferând sa traiasca fiecare moment așa cum îi este dat. În ceea

ce privește o eventuala revenire în România, afirma ca „nu se știe niciodata”.

În activitatea sa, colaboreaza și cu câteva birouri de avocați din mai multe județe din țara noastra, în special pe

proceduri de familie și proceduri civile ale caror demersuri trebuie facute în România.

Mai nou, face parte din Clubul avocaților români din Diaspora, fiind de parere ca pe masura ce organizația se

extinde se marește și bogația intelectuala. „Îmi place sa colaborez cu alți colegi, sa puntem în comun idei,

concepții, cunoștințe, sa ne inspiram unii de la alții. Ne putem ajuta atunci când avem vreo speța în alta țara, astfel

nu lasam clientul fara avocat în acea țara. Apoi ne ajutam între noi prin cunoștințele și experiența noastra, prin

recomandari etc.”, puncteaza Nadia.

De altfel tot ceea ce a trait pâna acum avocatul de origine româna releva foarte bine povestea emigrantului, care a

ales calea strainatații fara a știi cu siguranța ce îi rezerva soarta. Prin multa munca, a reușit sa-și contruiasca o

cariera, sa-și gaseasca un drum și sa arate ca se poate reuși oriunde. Important este sa îți dorești și sa faci eforturi

pentru a-ți îndeplini visul.

Intra pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,                 preocuparile și proiectele doamnelor avocat din cele mai importante                 firme de pe piața

locala

page 3 / 3

https://www.ladylawyer.ro/ro/
https://www.ladylawyer.ro/ro/

